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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor fog elkészülni végre a Dél-budai 
Centrumkorház? " 

Tisztelt Miniszter Úr! 

Államtitkára dr. Panyi Miklós 2023. november 2-i válaszában arra az írásbeli kérdésemre, amelyben
a  Dél-budai  Centrumkorház  projekt  építésének  állásáról  tettem  fel,  a  következő  választ  adta,
idézem:

 

„A Dél-budai Centrumkorház esetében elkészültek az engedélyezési tervek, elindult a beruházás
építési  engedélyezési  eljárása,  valamint  megkezdődött  a  kiviteli  tervek  készítése  is.  Kedvező
gazdasági helyzet esetén már ezek birtokában folytatódhat tovább a centrumkorház kialakítása, és
megindulhat a kivitelezés.”

 

A beruházás 300 milliárd forintba kerülne. Ez az összeg összehasonlításban az akkumulátorgyárak
támogatására  adott  1300  milliárd  forinttal,  de  még  a  „maxi-dubaj”  elnevezésű  projekt  terület
fejlesztésére nyújtott, szintén kezdő 300 milliárd forinttal összevetve is, azt a következtetést engedi
levonni,  hogy  a  kormánynak  a  külföldi  befektetők  támogatása  fontosabb,  mint  a  magyar
állampolgárok  egészsége.  Valamint,  mindezen  támogatásokat  akkor  nyújtották,  amikor
Magyarországot  hosszú  évtizedek óta  nem látott  infláció  sújtotta,  a  korház  építése  pedig,  csak
„Kedvező gazdasági helyzet” esetén kezdődhet meg, az Államtitkár szerint.

 

Ma  Magyarországon  az  egészségügyi  szolgáltatás  színvonalával  összefüggésben  joggal
fogalmaznak kritikákat a választópolgárok. Az emberek hónapokat várnak egy CT vizsgálatra és



egyéb alap szakegészségügyi  vizsgálatokra.  Ezért,  egy ilyen intézmény késedelmes megépítése,
egyenlő az emberek szükségleteinek semmibe vételével. Megállapítható, hogy a budapesti korházak
állapota az országos átlaghoz képest is rosszabb.

 

Kérem Miniszter Urat, hogy válaszoljon az alábbi kérdésemre:

• Elkészültek-e a kiviteli tervek?
• Lezárult-e az engedélyeztetési folyamat?
• Pontosan mikor kezdődik el a kórház építése?
• Mikorra tervezik a Dél-budai Centrumkorház átadását?

 

Válaszát előre is köszönöm. 

 

Budapest, 2024.02.20.

 

Tisztelettel: 

 

Csárdi Antal
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